Our Town

I live in Pyatigorsk. This is a very beautiful town. It is situated in Stavropol region in the North Caucasus. It is situated among five mountains, at the foot of the mountain of Mashuk. Our town has a small river of Podkumok. Pyatigorsk is a historical, cultural and health center. The places of interest are: the Lermontov's grot, the Diana's grot, the Proval with its blue water, which has an interesting legend, the Lermontov house, where the great poet lived, the place of his duel, where he was killed in 1841, the wonderful Lermontov gallery and some other places. 

There are many cultural places in our town: the Theater of Music Comedy, many cinemas, libraries, the park of culture and rest and the monuments of old architecture. 

In our town as in many other towns there is a church, which is very beautiful. 

The center of the trade is the district of Upper and Under markets. There are many shops and stalls there. A broad way leads there. 

Our town is a health center. It has mineral springs, sanatoriums, hospitals, physical-culture centers and others. Many tourists visit our town. They are not only from our country, but also from many other countries. 

There are 3 institutes in our town. They are: Pedagogical, Pharmaceutical and Politechnical. There are also many technical and secondary schools. 

I like my town very much because it's my native town.

Перевод текста: Our Town 

Я живу в Пятигорске. Это - очень красивый город. Это расположено в Ставропольской области на Севере Кавказ. Это расположено среди пяти гор, в ноге горы Mashuk. Наш город имеет маленькую реку Podkumok. Пятигорск - историческое, культурный и поликлиника. Достопримечательности: грот Лермонтова, грот Дианы, Proval с его открытым морем, которое имеет интересную легенду, дом Лермонтова, где большой поэт жил, место его поединка, где он был убит в 1841, замечательная галерея Лермонтова и некоторые другие места. 

В нашем городе есть много культурных мест: Театр Комедии Музыки, многих кино, библиотек, парк культуры и отдыха и памятников старой архитектуры. 

В нашем городе как во многих других городах есть церковь, которая является очень красивой. 

Центр торговли - район Верхних и Под рынками. Есть много магазинов и кабин там. Широкий путь ведет туда. 

Наш город - поликлиника. Это имеет минеральные весны, санатории, больницы, центры физкультуры и другие. Много туристов посещают наш город. Они не только от нашей страны, но также и от многих других стран. 

В нашем городе есть 3 института. Они: Педагогический, Фармацевтический и Politechnical. Есть также многие технические и средние школы. 

Я люблю мой город очень, потому что это - мой родной город.

